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     Zápis  z náhradního VS konaného dne 27.11.2010 v Zastávce u Brna 
 
Program:   
 
Program:   

1) Zahájení 
2) Volba a schválení mandátové a návrhové komise 
3) Zpráva mandátové komise 
4) Schválení programu  
5) Přijetí nových klubů LO TJ Jiskra Humpolec a LK TJ Sokol Šanov 
6) Zpráva předsedy svazu ČLS 
7) Zpráva předsedy revizní komise ČLS 
8) Zpráva o hospodaření v roce 2008 
9) Diskuze ke zprávě o hospodaření v roce 2008 
10) Schválení výsledku hospodaření za rok 2008 
11) Přestávka  
12) Zpráva o hospodaření v roce 2009 
13) Diskuze ke zprávě o hospodaření za rok 2009 
14) Schválení výsledku hospodaření za rok 2009 
15) Zpráva o hospodaření na rok 2010 
16) Diskuze ke zprávě o hospodaření za rok 2010 
17) Návrh hospodaření na rok 2011 
18) Diskuze k návrhu hospodaření na rok 2011 
19) Návrh změny Půjčovního řádu ČLS 
20) Různé 
21) Zpráva návrhové komise – návrh usnesení 
22) Schválení usnesení 
23) Závěr 

 
Bod č. 1) Zahájení 
Předsedající Ing. Jaroslav Páník zahájil jednání náhradního VS. 

 
Bod č. 2) Volba a schválení mandátové, návrhové komise 
Mandátová komise: Ondřej Kníže, Šárka Krmášková  
Hlasováno:  schváleno většinou hlasů  
Návrhová komise: JUDr. Oldřich Hein, Michal Bokoč  
Hlasováno:  schváleno většinou hlasů  
 
Bod. 3)  Zpráva mandátové komise 
V  ČLS je zaregistrováno 45 klubů s 56 mandátními hlasy ( které mají zaplaceny více jak  
3 registrace). Je přítomno 8 klubů tj.  16 platných hlasů z 56 mandátních hlasů. 

 
Bod č. 4) Schválení programu 
VS se řídilo navrženým programem.  
Hlasováno:  schváleno většinou hlasů  

 
Bod č. 5) Přijetí nových klubů LO TJ Jiskra Humpolec a LK TJ Sokol Šanov 
Zástupci klubů představili činnost klubů. 
Hlasováno pro přijetí klubu LO TJ Jiskra Humpolec: schváleno většinou hlasů 
Hlasováno pro přijetí klubu LK TJ Sokol Šanov: schváleno většinou hlasů 
Po přijetí klubu LK TJ Sokol Šanov bylo přítomno 9 klubů tj. 17 platných hlasů. 
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Bod č. 6) Zpráva předsedy svazu ČLS 
Předseda ČLS přednesl zprávu o činnosti ČLS. 
 
Bod č. 7)  Zpráva předsedy revizní komise 
Předseda RK Michal Bokoč přednesl zprávu RK. 
 
Bod č. 8)  Zpráva o hospodaření v roce 2008 
Předseda ČLS přednesl zprávu o hospodaření v roce 2008. 
 
Bod č.  9) Diskuze ke zprávě o hospodaření v roce 2008 
Diskutující: JUDr. Oldřich Hein, Ing. Zdeněk Horáček, Ing. Jaroslav Páník, Michal Bokoč, 
Petr Verner, František Hegedüs.  
 
Bod č. 10)  Schválení výsledků hospodaření za rok 2008 
VS schvaluje hospodaření za rok 2008 a 220.215 Kč, které byly k dnešnímu dni uspořeny  
na úhradu schodku  2008 budou převedeny na revolvingový účet. 
 
Bod č.  11)  Zpráva o hospodaření v roce 2009 
Předseda ČLS přednesl zprávu o hospodaření v roce 2009. 
 
Bod č.  12) Diskuze ke zprávě o hospodaření v roce 2009 
 
Bod č. 13) Schválení výsledků hospodaření za rok 2009 
VS schvaluje hospodaření za rok 2009. 
 
Bod č.  14)  Zpráva o hospodaření  na rok 2010 
Předseda ČLS přednesl zprávu o hospodaření k 30.9.2010.  
 
Bod č.  15) Diskuze ke o zprávě o hospodaření za rok 2010 
VS schvaluje návrh rozpočtu ve struktuře a rozsahu schváleného kalendářního roku 2009. 
 
Bod č. 16) Návrh hospodaření na rok 2011 
Předseda ČLS přednesl návrh hospodaření na rok 2011.  
 
 č. 17)  Diskuze k návrhu hospodaření na rok 2011 
VS schvaluje návrh rozpočtu v předložené výši a podobě, který je pro ČLS závazný do 
příštího VS ČLS. Nejpozději do 31.5.2010 ukládá P ČLS zpracovat návrh 2011 dle účetní 
osnovy.  
 
Bod č.  18) Návrh změny Půjčovního řádu ČLS R01 
Návrh Půjčovního řádu schválen nadpoloviční většinou hlasů a nabývá platnosti 
28.11.2010. 
Hlasováno: bod č. 10, 13, 15, 17 a 18 – schváleno nadpoloviční většinou 
 
Bod č.  19) Přestávka 
 
Bod č.  20) Různé 
a) VS konstatuje, že stížnost JUDr. Oldřicha Heina (ze dne 18.2.2010) je oprávněná a  
    považuji ji za uzavřenou. 
    Hlasováno: schváleno nadpoloviční většinou  
b) Návrh Startu Praha na změnu sestavy MČR dospělých z FITA na F70 VS projednalo.  
    Hlasováno: návrh byl zamítnut. 
c) P ČLS předalo jmenovací dekrety předsedům klubů pro jejich členy RD 2011. 
d) P ČLS předloží do příštího VS návrh Řádu o trenérských  kvalifikacích.  
e) P ČLS předloží do příštího VS návrh na financování chodu ČLS v případě výpadku     
    financování ze strany ČSTV a státu. 



  

 3/2 

 

f) VS ukládá P ČLS svolat VS tak, aby se uskutečnilo nejpozději do 31.5.2010 
 
Bod č.  21)Zpráva návrhové komise – návrh usnesení 
Předseda návrhové komise JUDr. Oldřich Hein přednesl návrh usnesení. 
 
Bod č.  22) Schválení usnesení 
Hlasováno: schváleno nadpoloviční většinou hlasů. 
 
Bod č.  23) Závěr 
Předsedající VS Ing. Jaroslav Páník poděkoval všem účastníkům VS za jejich účast a v 
16.30  ukončil  jednání náhradního VS. 
 
 
 
  
Předseda: Ing. Zdeněk Horáček  
                         
 
 
 
Zapsala: Jana Táborská 
 
 
 
 
27.11.2010 
 
 


